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BLOQ - Itthon a városban

Egy új kezdeményezés
Tavaly ősszel alakult meg a Budakeszi 
Lokálpatrióta Gondolkodók baráti tár
sasága, amely közvélemény-kutatást 
kezdeményezett Budakeszi állapotának 
felmérésére. A BLOG három tagjával 
beszélgettünk.

- Miként kerültek Budakeszire? Mivel foglal
koznak a mindennapi életben?

Simon Zsolt: - Feleségemmel mind
ketten Budapesten születtünk és ott is nőt
tünk fel. 2000-ben, az esküvőnket követő
en merült fel a gondolata, hogy jó lenne 
kertesházba költözni. Mivel gyermekko
romban nagyon sok időt töltöttem Budake
szin nagyszüleim telkén, itt kezdtünk el 
házat keresni. 2000-ben költöztünk be a 
városba. (Aki csak aludni jár ide, az úgy fo
galmaz, hogy ki, aki otthonának tekinti, az 
úgy fogalmaz, hogy be. Ezt megfigyeltem.) 
Itt kezdtünk családot alapítani: két gyerme
künk már ide született. Rájöttünk, hogy 
annál ideálisabb lakókörnyezetet nehéz el
képzelni, mint ahol „befolyik az erdő az ab
lakon".

Végzettségemet tekintve közgazdász 
vagyok, 1995 óta aktív szerepet töltök be a 
magyarországi reklámszakma formálásában. 
2000 óta a Mediaedgexia Hungary, Magyar
ország egyik legnagyobb médiaügynökségé
nek vagyok az ügyvezető igazgatója. Több 
mint száz ügyfélnek „tervezünk és vásáro
lunk" médiát. Azaz rajtunk múlik, hogy a 
„Barátok közt" megszakító reklámblokkjá
ban vagy a Nők Lapja hátsó borítóján talál
kozik a célcsoport a reklám üzenetével.

Czifra Zsuzsa: - 9 éves voltam, mi
kor szüleimmel Budakeszire költöztünk. 
Gyermekkori barátságaim - bár akkor ezt 
még nem tudtam - egész életemre megha
tározóak lettek. Házasságkötésem után rö
vid ideig Budapesten laktunk, de fontos 
volt számunkra, hogy gyermekeink egész
séges, jó levegőjű környezetben nőjenek 
fel. 1992-ben sikerült visszaköltöznünk. 
Három gyermekem terelgetése mellett a 
helyi általános iskolában pedagógusként 
dolgozom. Jelenleg másodikos művészeti 
irányultságú osztály osztályfőnöke vagyok, 
és drámapedagógiát tanulok. Mindezek 
mellett férjemmel közösen működtetünk 
egy rendezvény-technikai vállalkozást. Ad
minisztratív és logisztikai kérdésekben se
gítek neki.

Komáromy-Poros László: - Egy la
káshirdetésre jöttem ki 1977-ben, a Rákóc
zi utcába. Az a lakás nem felelt meg, vi
szont a 7. sz alatt találtam egy teljesen le
robbant, évek óta, csak a Moszkva téri csö
vesek által lakott elhanyagolt kertű, de na
gyon jól tájolt épületet. Megvettem. 
Hosszú pénztelenség, anyaghiány és 

„munkaköri munkavégzés” miatt, rengeteg 
saját munkával tíz év múlva költöztünk be, 
az ötödik mérnök által végre megrajzolt, 
Koós Károly ihletettségű, általunk megál
modott, sosekész házba. Azóta „tősgyöke
res” Budakeszi lakos vagyok. Büszke a tele
pülés honfoglaláskori és újratelepített ha
gyományaira egyaránt. A mindennapi élet
ben rendező-operatőrként, az utóbbi idő
ben producerként is, tv-sorozatok, oktató- 
és dokumentumfilmek, ismertető filmek ké
szítésével foglalkozom.

- Mi az a BLOQ?
Czifra Zsuzsa: - A BLOG egy szá

momra nagyon szimpatikus civil kezde
ményezés. Mint a BLOG tagjai, szeretnénk 
aktívan hozzájárulni a város életminősé
gének javításához. Ennek érdekében 
összeállítottunk egy minden háztartásba 
eljutó kérdőívet, amely válaszainak segít
ségével tiszta képet kaphatunk Budakeszi 
jelenlegi helyzetéről az itt élők megítélé
sében. A válaszok feldolgozásával, kiérté
kelésével szeretnénk a lakosságot foglal
koztató problémákkal szembesíteni az 
Önkormányzatot. Bízunk benne, hogy kö
zös munkával sikerül településünket élhe
tőbbé, színesebbé, családiasabbá vará
zsolni.

Simon Zsolt: - A BLOG néhány tele
pülésünk sorsát átlagosnál jobban a szívén 
viselő ember összefogása Budakesziért. A 
dolog érdekessége, hogy a kezdeményezés 
szakmai alapon szerveződött. Mint egy ze
nekar alakulásakor, személyes kapcsolatok 
révén felállt egy csapat, amelyben különbö
ző területeken jártas. Budakeszihez kötődő 
szakemberek próbálnak tenni a település 
jövőjéért. És jövő alatt nem kizárólag az 

önkormányzat által finanszírozott fejlesz

téseket értjük, hanem a település külső 
megítélését és belső hangulatát, ami csak 
rajtunk múlik. Aztán bementünk az önkor
mányzatba és felajánlottuk, hogy amennyi
ben igényli a település, tapasztalatainkkal 
szívesen hozzájárulnánk a város életéhez. 
A „felajánlásunk” nyitott fülekre talált, 
mind a polgármester, mind az alpolgármes

ter szívesen fogadta a kezdeményezést. 
Ezért szeretnénk, a lakosság véleménye és 
aktív közreműködése alapján utat mutatni 
önmagunknak és reményeink szerint az ön
kormányzatnak is.

Komáromy-Poros László: - Zsolttal 
egyetértve, úgy gondolom, hogy a gondola
tokat és a javaslatokat, közös életünket, 
környezetünket jobbító szándékkal szeret
nénk egybegyűjteni és amit lehet most, 
vagy a következő időszakban megvalósíta
ni! Bármilyen pici segítség, gondolat fontos 
és továbbvihető lehet! Ne hagyjuk elveszni! 
Hátha a legkisebb ügy más általi tovább
gondolása valamilyen fontos, jobbító szán
dékot eredményez! Másrészről nagyon fon
tos az összefogás a közös jobbító akarat.

- Milyennek képzelik el Budakeszit?
Simon Zsolt: - Budakeszit nem vélet

lenül hívják Budapest tüdejének. Nincs 
olyan pontja a településnek, ahonnan ne 
látnánk erdőt. Be vagyunk ágyazva a termé
szetbe. Budakeszi a természet és az egész
séges életmód színtere lehet, kisvárosi jel
legének köszönhetően családias a légkör, 
múltjából, történelméből fakadóan vannak 
hagyományai, fekvése ideális. Ugyanakkor 
azáltal, hogy a lakosság 60 százaléka csak 
aludni jár Budakeszire, nem alakult ki szo
ros, „otthon" jellegű kötődés a település és 
a lakosság nagyrésze között, illetve a valós 
értékekkel szemben előtérbe kerülnek a na
pi problémák (pl. forgalom, útburkolat 
stb.). Fel kell ismernünk, hogy sok múlik a 
mi hozzáállásunkon és közreműködésün


